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真题机经-听力 Write from Dictation 16.0 
更新日期 2019-10 题目数量 超高频 99+次高频 108 

 

超高频： 

1. A celebrated theory is still the source of a great controversy. 

一个著名的理论仍然是一个巨大争议的来源。 
2. A good research delivers practical benefits for real people. 

一项好的研究能为人们带来实际的好处。 
3. A laptop computer has been found at the biology/computer labs. 

在生物/计算机实验室发现了一台笔记本电脑。 
4. All of your assignments should be submitted by next Tuesday. 

你们所有的作业都应该在下星期二之前交上来。 
5. Animals raised in captivity behave differently than their wild counterparts. 

 圈养动物的行为与野生动物不同。  
6. Assignments should be submitted to the department office before the deadline. 

作业必须在截止日期前交到部门办公室。 
7. Before submitting your dissertation, your advisor/adviser must approve your application. 

在提交论文之前，你的导师必须批准你的申请。 
8. Behind the group, there is a flat cart drawn by mules. 

在队伍后面，有一辆由骡子拉的平板车。 
9. Climate change is now an acceptable phenomenon among reputable scientists. 

气候变化现在是著名科学家可以接受的现象。 
10. Clinical placement in nursing prepares students for professional practice/practices/work. 

临床护理实习为学生的专业实践/实践/工作做准备。 
11. Control systems in manufacturing provide a high level in accuracy. 

制造中的控制系统提供了高水平的精度。 
12. Everyone must evacuate from the premises during the fire drill.  

消防演习期间，所有人员必须撤离。  
  

                        请使用手机扫二维码或登陆网站播放听力音频。  

   网站链接 http://www.ezpte.com/nd.jsp?id=157#_np=116_849  微信扫码 
 

 

http://www.ezpte.com/nd.jsp?id=157#_np=116_849
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13. Food cannot be eaten in the main library. 

食物不能在主图书馆里吃。 
14. Free campus tours run daily during the summer for prospective students. 

暑假期间，每天都有免费的校园参观活动。 
15. I thought it was through/thrown a small meeting room. 

我以为是穿过一个小会议室。 
16. If finance is a cause of concern, scholarships may be available. 

如果经济状况令人担忧，可以提供奖学金。 
17. It is absolutely vital that you acknowledge all your sources. 

确认所有信息来源是绝对重要的。 
18. It was hard to anticipate how all the different characters would react. 

很难预料所有不同的角色会有什么反应。 
19. Many graduates studying journalism get jobs in communication field. 

许多新闻专业的毕业生在传播领域找到了工作。 
20. Most of students have not considered these issues before. 

大多数学生以前没有考虑过这些问题。 
21. Most of these features were part of the previous system. 

这些功能大部分都是以前系统的一部分。 
22. Most of these students have not considered this issue before. 

这些学生中的大多数以前没有考虑过这个问题。 
23. Mutually exclusive events can be described as either complementary or opposite. 

互斥事件可以被描述为互补的或相反的。 
24. Native speakers are exempt from the language tests in their own language. 

以本族语为母语的人不参加语言测试。 
25. Observers waited nervously and with bated breath for the concert. 

观众们紧张地屏息以待音乐会。 
26. Our professor is hosting the business development conference. 

我们的教授正在主持商业发展会议。 
27. Participants initially select from a range of foundation subjects. 

参与者最初从一系列基础主题中选择。 
28. Please work with each other to build monolithic status. 

请互相协作以建立统一的状态。 
29. Radio is one of the most popular forms of entertainment throughout the world. 

广播是全世界最受欢迎的娱乐形式之一。 

30. Resources and materials are on hold at the library reference desk.  

资源和材料都在图书馆的咨询台。  
  



 

 Page 3 of 13 

易学 PTE | EZPTE 珀斯校区 Perth Campus  
Add: Suite 4, 439 Albany Highway, Victoria Park WeChat: ezpteperth 
PH: (08) 6260 9966 Mob: 0425 011 301 Web: www.ezpte.com Email: info@ezpte.com  

听力 Write from Dictation 超高频 16.0 
Document ID: ZTGP-WFD15.0 | Design Date: 2019-09 

31. Resources and materials are on hold at the library’s front desk. 

资源和资料都在图书馆的前台。 
32. Review all your sources before drawing any conclusions. 

在得出任何结论之前，回顾一下你所有的资料来源。 
33. Scientists are always asking the government for more money. 

 科学家们总是向政府要更多的钱。 
34. Scientists were unsure when the first men left Africa. 

科学家们不确定第一批人是什么时候离开非洲的。 
35. She used to be the editor of the student newspaper. 

她曾是校报的编辑。 
36. Student concession cards can be obtained by completing an application form.  

学生优惠卡可以通过填写申请表获得。  
37. Students are instructed to hand in their assignments by the end of this week. 

学生们被要求在本周末之前交作业。 

38. Students' concession cards can be obtained by completing an application form. 

学生的特许证可以通过填写申请表获得。 
39. Students have the options to live in college residences or apartments. 

学生可以选择住在学校宿舍或公寓里。 
40. Supply and demand is one of the most fundamental concepts in economics. 

供给与需求是经济学中最基本的概念之一。 
41. Synopsis contains the most important information. 

摘要包含了最重要的信息。 
42. Teaching assistants will receive a monthly stipend for housing. 

教学助理将每月领取住房津贴。 
43. That means that we have so many struggling/structural overlaps. 

这意味着我们有太多的困难/结构性重叠。 
44. The aerial photographs were promptly registered for thorough evaluation. 

这些航拍照片立即进行了登记，以便进行彻底的评价。 
45. The application process may take longer than it’s expected. 

申请过程可能比预期的要长。 
46. The article reflects/refers to/extrapolates a number of very interesting experiments. 

这篇文章反映/引用/推断了一些非常有趣的实验。 
47. The artistic ties to/with conservative politicians earned their own roles of critics. 

与保守派政治家的艺术联系为他们赢得了评论家的角色。 
48. The business policy seminar includes an internship with a local firm. 

商务政策研讨会包括在当地一家公司实习。 
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49. The celebrated theory is still the source of great controversy. 

这个著名的理论仍然是引起巨大争议的根源。 
50. The chemical building is in the interior of the campus. 

化学大楼在校园的内部。 
51. The chemistry building is located near the entrance of the campus. 

化学大楼位于校园入口附近。 
52. The city’s/cities/cities' founder created a set of rules that became to law. 

这个城市的创始人制定了一套规则，后来变成了法律。 
53. The commissioner will portion the funds among all the sovereignties. 

专员将在所有主权中分配资金。 
54. The department is organizing a flight to London in July.  

这个部门正在安排七月份飞往伦敦的航班。  
55. The evaluation forms will be reviewed by university personnel. 

评估表将由大学工作人员审阅。 
56. The first assignment is due on the 14th of September. 

第一份作业在九月十四日交。 
57. The library holds a substantial collection of materials on economic history. 

这座图书馆收藏了大量有关经济史的资料。 
58. The massive accumulation of data was converted into a communicable argument. 

大量积累的数据被转换成可传播的论点。 
59. The nation achieved prosperity by opening its exports for trade/trading. 

这个国家通过开放出口贸易实现了繁荣。 
60. The nation achieved prosperity by opening its ports for trade. 

这个国家通过开放港口进行贸易而实现了繁荣。 
61. The new paper challenged many previously accepted theories. 

这篇新论文挑战了许多以前被接受的理论。 
62. The paper challenged many previously accepted theories. 

这篇论文挑战了许多以前被接受的理论。 
63. The placement test of mathematics and science/statistics is opened/offered to every semester. 

数学与科学/统计学的分班考试每学期开放一次。 
64. The qualification will be assessed by using a criterion reference to approach. 

资格将通过使用标准参考方法进行评估。 
65. The railway makes long-distance travel possible for everyone.  

铁路使每个人都能进行长途旅行。  
66. The same issues featured both explanations of the problem. 

同样的问题包含了对这个问题的两种解释。 
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67. The sociology department is highly regarded worldwide. 

社会学系在全世界享有很高的声誉。 
68. The students were instructed to submit their assignments before Friday. 

学生们被要求在星期五之前交作业。 
69. The synopsis contains the most important information. 

摘要包含了最重要的信息。 
70. The teacher asked the group to commence the task. 

老师要求小组开始这项任务。 
71. The theme of the instrumental work exhibits/exhibited more of a demure composition style. 

这部器乐作品的主题表现出一种端庄的构图风格。 
72. The toughest part of postgraduate education is funding. 

研究生教育最困难的部分是资金。 
73. The toughest part of public transport is funding. 

公共交通最困难的部分是资金。 
74. The toughest part/problem of research for postgraduate students is funding. 

研究生研究中最困难的部分是经费。 
75. The ways in which people communicate are constantly changing. 

人们交流的方式在不断变化。 
76. They have struggled since last year to make their services paid. 

自去年以来，他们一直在努力让自己的服务获得回报。 

77. They were struggling last year to make their service pay. 

去年他们努力使他们的服务赚钱。 
78. They were/had/have been struggling last year to make their service pay. 

去年他们一直在努力使他们的服务赚钱。 
79. This morning’s lecture on economic policy has been canceled /cancelled .  

今天上午关于经济政策的讲座取消了。  
80. Those seeking a formal extension should contact their faculty for more information. 

那些寻求正式延期的学生应该联系他们的教员以获得更多的信息。 
81. Traffic is the main cause of air pollution in many/main cities. 

交通是许多主要城市空气污染的主要原因。 
82. Tribes vied with each other to build up monolithic statues. 

各部落竞相建造巨石像。 
83. Undergraduate students may pursue/participate their specific interests/stages within certificate 

programs. 

本科生可以在证书课程中追求/参与他们的特定兴趣/阶段。 
84. University departments should carefully monitor articles and other publications by faculty. 

大学各部门应仔细监督教师的文章和其他出版物。 
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85. We can’t consider any increase in our prices at this stage. 

目前我们不能考虑涨价。 
86. We study science to understand and appreciate the world around us. 

我们学习科学是为了理解和欣赏我们周围的世界。 
87. When workers ask for higher wages, companies often raise their prices. 

当工人要求加薪时，公司通常会提高价格。 
88. While reconciliation is desirable, basic underlying issues must first be addressed. 

虽然和解是可取的，但必须首先解决基本的基本问题。 
89. You are required to complete your research paper by next Monday.  

你必须在下周一之前完成你的研究论文。  
90. You can contact all your tutors by email. 

你可以通过电子邮件联系所有的导师。 
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次高频： 

1. A series of lectures shown us in economics have been recorded. 

向我们展示的一系列经济学讲座都被录了下来。 
2. A visit to design museum will be great valued. 

参观设计博物馆将很有价值。 
3. Academic libraries across the world are steadily incorporating social media. 

世界各地的学术图书馆都在稳步整合社交媒体。 
4. All medical students must clean their hands before entering the room. 

所有医学生进入房间前必须洗手。 
5. All of the assignments should/must be submitted in person to the faculty office.  

所有作业必须亲自交回教务处。 
6. An effective business manager is always opened to new ideas. 

一个有效的业务经理总是乐于接受新思想。 
7. Artists played their own roles as critics of culture.  

艺术家们扮演着文化批评家的角色。  
8. As a union member, we can influence the changes of the university. 

作为学生会的一员，我们可以影响大学的变化。 
9. Audition of the university will be held/on hold until next week.  

大学的选拔赛将推迟到下周举行。 
10. Behind the garage is a secret storage room. 

车库后面是一个秘密储藏室。 
11. Career services provide tips on how to approach job interviews.  

职业服务机构为你提供如何面试的建议。 
12. Children start producing words before they are able to walk. 

孩子们还没学会走路就会说话了。 
13. Classical mechanism is considered as a branch of mathematics. 

经典力学被认为是数学的一个分支。 
14. Even simple techniques need to be practiced to become better. 

即使是简单的技术也需要练习才能变得更好。 
15. Farmers need to endure the changes of climate.  

农民需要忍受气候的变化。 
16. Free campus tours run daily during the summer /summer for prospective students.  

暑假期间每天都有免费的校园参观活动。  
17. Fruits containing too much sugar have little or no value. 

含糖过多的水果价值不大或没有价值。 
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18. Good research delivers practical benefits for real people. 

好的研究为真实的人提供了实际的利益。 
19. Growing population has posed a challenge to many governments. 

人口增长对许多国家的政府构成了挑战。 
20. He was regarded as the foremost economist at that time. 

他被认为是当时最重要的经济学家。 
21. higher education treats plagiarism extremely serious.  

高等教育对待剽窃极其严肃。 
22. His appointment as the Minister of Culture was seen as a demotion. 

他被任命为文化部长被认为是一种降职。 
23. History economics is a trick subject of research. 

 历史经济学是一门很难研究的学科。 
24. Honey can be used as the food and health product. 

蜂蜜可以作为食品和保健品。 
25. If finance is/finances are the cause of a concern, scholarships may be available. 

如果财务状况令人担忧，可以提供奖学金。 
26. Imported packages are likely to be used in many computers.  

许多计算机可能使用进口的软件包。 
27. Information technology has changed the way people/we study today.  

信息技术改变了今天人们/我们学习的方式。 
28. International exchanges form/formed the important part of our study program. 

 国际交流是我们学习项目的重要组成部分。 
29. International students come from all around the world. 

国际学生来自世界各地。 
30. It takes a long time to walk to university. 

步行去大学要花很长时间。 
31. Journalism faces the crisis in the light of the digital revolution. 

新闻业面临着数字革命的危机。 
32. Many food crops require a large amount of water and fertilizer. 

许多粮食作物需要大量的水和肥料。 
33. Many graduates studying/of journalism can get jobs in the communications field. 

许多新闻专业的毕业生可以在传播领域找到工作。 
34. Marine environment has been destroyed by pollution and unsustainable development. 

海洋环境已被污染和不可持续的发展所破坏。 
35. More graduate training is needed after university is finished. 

大学毕业后需要更多的研究生培训。 
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36. Muscle cells bring parts of the body closer together. 

肌肉细胞使身体各部分靠得更近。 
37. Neuroscience is a compound of completely separate parts.  

神经科学是由完全独立的部分组成的。  
38. New developments in manufacturing are constantly changing the way we live. 

制造业的新发展不断地改变着我们的生活方式。 
39. New materials and techniques are changing the way of architecture. 

新的材料和技术正在改变建筑的方式。 
40. New media journalism is an exciting area to study. 

新媒体新闻是一个令人兴奋的研究领域。 
41. Our facilities include five libraries in the university. 

我们的设施包括大学里的五个图书馆。 
42. Photography can be very useful to geography research. 

摄影对地理研究很有用。 
43. Physical health/strengths can be improved by regular training/exercise. 

身体健康/力量可以通过定期训练/锻炼来改善。 
44. Please return the books to the correct positions on the shelves. 

请把书放回书架上正确的位置。 
45. Practical experiments are essential parts of (the) chemistry course. 

实践实验是化学课程的重要组成部分。 
46. Professors with higher educational standard trained them extremely seriously. 

受过高等教育的教授对他们进行了极其认真的训练。 
47. Renovation works have been undertaken throughout the building. 

整幢建筑物已进行了翻新工程。 
48. Request for late submissions will not be accepted under any circumstances. 

在任何情况下，逾期提交的申请将不获接纳。 
49. Scholarship applications must be completed at the end of the month. 

 奖学金申请必须在月底前完成。 
50. Scientists are always asking the government for money/more money. 

科学家们总是向政府索要更多的钱。 
51. Scientists recognize/recognized the different ice types according to the water molecule content. 

科学家根据水分子的含量来识别不同的冰。 
52. Since the problems we face are global, we need to find the relative global solutions.  

由于我们面临的问题是全球性的，我们需要找到相应的全球性解决方案。 
53. Slides and handouts can be downloaded after lectures.  

课后可以下载幻灯片和讲义。 
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54. So, let me know if anyone struggles in the lab/labs.  

所以，如果有人在实验室里挣扎，请告诉我。 
55. Statistically speaking, the likelihood of result is extremely low. 

统计上说，结果的可能性极低。 
56. Students must attend the safety course before enter the engineering workshop. 

学生在进入工程车间前必须参加安全课程。 
57. Students should leave their bags on the table by the door. 

学生应该把书包放在门边的桌子上。 
58. Studying medicine is always with a wide range of opportunities. 

学医总是有很多机会的。 
59. Supply and demand are one of the fundamental/the most fundamental concepts in economics. 

供给和需求是经济学中最基本的概念之一。 
60. The advanced course requires a basic knowledge of scientific theory. 

这门高级课程要求掌握科学理论的基本知识。 
61. The application process may take longer than it’s expected.  

申请过程可能比预期的要长。 
62. The article illustrates a large number of very interesting experiments. 

这篇文章阐述了大量非常有趣的实验。 
63. The coffee machine on the third floor is not working today. 

三楼的咖啡机今天坏了。 
64. The course covers architecture planning and construction on the international scale. 

本课程涵盖了国际范围内的建筑规划和建设。 
65. The department is organizing a flight to London in July.  

这个部门正在安排七月份飞往伦敦的航班。 
66. The digital camera has some advantages over traditional film. 

数码相机比传统胶卷有一些优点。 
67. The effective business management is always happened with new ideas. 

有效的企业管理总是伴随着新的思想。 
68. The food crops require a large amount of water and fertilizer [US]/fertilizer[UK].  

粮食作物需要大量的水和肥料。 
69. The history course will be assessed via three written assignments. 

这门历史课程将通过三次书面作业进行评估。 
70. The horizontal line on the graph indicates there was no change in the period/periodical change. 

图上的水平线表示周期变化没有变化。 
71. The is divided into four main sectors. 

它被分为四个主要部门。 
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72. The library will stay open until midnight this week. 

图书馆将一直开放到这个星期的午夜。 
73. The north campus car park could be closed on Sunday. 

北校区停车场周日可能关闭。 
74. The northern campus car park is located behind the library. 

北校区停车场位于图书馆后面。 
75. The opening hours of the library are reduced during summer. 

夏天图书馆的开放时间缩短了。 
76. The paper challenged many previously accepted theories.  

这篇论文挑战了许多以前被接受的理论。 
77. The project is divided into four main intersections. 

该项目分为四个主要的十字路口。 
78. The research has produced some other unexpected results. 

这项研究还产生了一些意想不到的结果。 
79. The researchers are disappointed that their materials are proved to be inconclusive. 

研究人员对他们的材料被证明是不确定的感到失望。 
80. The science we used featured both explanations of the problems.  

我们使用的科学方法对这些问题提出了两种解释。 
81. The skills of great stage actors cannot be taught. 

伟大的舞台演员的技巧是无法传授的。 
82. The study/studies the sense of recent technology/technologies.  

这项研究对现代技术的意义进行了研究。 
83. The summer course was canceled due to insufficient enrollments.  

由于报名人数不足，暑期课程取消了。 
84. The temperature is assigned to climate change.  

温度与气候变化有关。 
85. The toughest problem of research for postgraduate students is funding. 

研究生研究的最大难题是经费问题。 
86. The university provides legislations for students and staff. 

这所大学为学生和教职工制定了法律。 
87. There is an accounting assessment for finance students. 

有一个针对金融专业学生的会计评估。 
88. There is an important difference between mass production and batch production. 

批量生产和批量生产之间有一个重要的区别。 
89. There is no fixed career path for qualified journalists. 

合格的记者没有固定的职业道路。 
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90. There will be a chemistry test in the classroom next week. 

下周教室里要进行化学测验。 
91. They developed a unique approach to training their employees. 

他们开发了一种培训员工的独特方法。 
92. They will not be received until the following weeks.  

下周才能收到。 
93. This article covers architecture planning and construction. 

这篇文章涵盖了建筑规划和建造。 
94. This course involves a combination of pure and applied mathematics.  

这门课程涉及到纯数学和应用数学的结合。 
95. Undergraduate students may participate in specific stages within the program. 

本科生可以参加项目的特定阶段。 
96. Undergraduate students may pursue their specific interests within certificate programs . 

本科生可以在证书课程中追求自己的兴趣。 
97. University staff provide advice on renting and accommodation. 

大学教职员提供租房和住宿方面的建议。 
98. We see the stars that billion years ago.  

我们看到十亿年前的恒星。 
99. We should never underestimate the power of creative design. 

我们不应该低估创意设计的力量。 
100. Xx finance was concerned and the scholarship was available. 

关心 Xx 财务，提供奖学金。 
101. Xxx develop confidence by thinking critically. 

通过批判性思维培养自信。 
102. You did not need a special knowledge to enjoy this book. 

你不需要专门的知识来欣赏这本书。 
103. You must hand in your essays by midday on Friday. 

你必须在星期五中午之前交论文。 
104. You need finish your research paper by Monday. 

你必须在星期一之前完成你的研究论文。 
105. You will learn how to rationally assess your arguments. 

你将学会如何理性地评估你的论点。 
106. You will need to read Chapter One before the management class. 

在上管理课程之前，你需要阅读第一章。 
107. You will study three courses and four studying modules. 

你将学习三门课程和四个学习模块。 
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108. Your ideas are sophisticated in seminars and tutorials. 

在研讨会和辅导课上，你的想法很成熟。 
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